
 

   

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte Umeå Brukshundklubb 
Protokoll nr: 2-2023 

Datum: 2023-02-08 kl 18:30 

Plats: Zoo.se hallen, Brännland 

Närvarande: Ola Engman, Lena Wiklund, Pether Ericson (telefon), Susanne Granberg, Margit 
Håkansson 

 

 

§1. Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet. 

§2. Fastställande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

§3. Val av justerare 

Susanne Granberg valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

§4. Föregående mötesprotokoll  

Genomgång av protokoll 2023-01-09.  

• Anmälan till fullmäktige ska göras. 

§5. Årsmöte och årsmöteshandling 

Handlingarna behöver kompletteras med förtjänsttecken och utmärkelser. Margit ser till att information 
om årsmötet går ut via hemsidan och Facebook. 

§6. Medlemsavgift 

Förslag finns om att höja medlemsavgiften till 600 kr för fullt medlemskap (200 kr delmedlemskap, 
200 kr familjemedlem) från 2024.  

Beslut: styrelsen beslutar att föreslå årsmötet att fatta beslut enligt förslag. 

§7. Aktuellt om Anumark 

Verksamhetsbeskrivning enligt önskemål från MEX är inskickad. Margit följer upp processen och om 
kompletteringar behövs. Möte med Anumarks byaförening 5 mars. 

§8. ”Röda huset” på Ön 

Huset är hälsovådligt på grund av mögel. Pether undersöker om Miljö och Hälsa, Umeå kommun kan 
göra en bedömning. Alternativt måste UBHK ta ansvar för att stänga huset. 

§9. Innehåll UBHK:s Facebooksida 

Synpunkter har kommit på att sidan domineras för mycket av klagomål och för lite av information om 
klubbens verksamhet. Mötet enas om att det måste även få vara en kanal där man kan uttrycka 
missnöje, men att det då ska följas av konstruktiv information. Kommentarsfältet ska i de fallen vara 
stängt. Vi behöver komma ihåg att sidan är ett sätt för nya och presumtiva medlemmar att söka 
information om vår förening. 

§10. Inköp av matta till Zoo.se hallen (lilla hallen) 

Förslag finns om inköp av ytterligare matta till lilla hallen, offert finns på 69 880 SEK. Det är ett 
gynnsamt tillfälle för klubben då mattan finns i Sverige vilket innebär att kostnaden kan hållas nere. 
Det som talar emot är att beslut om investeringar gällande större kostnader inte bör tas av avgående 



 

   

 

 

styrelse. Revisor har kontaktats i frågan och bedömer att det ändå är ändamålsenligt att styrelsen tar 
beslut. 

Beslut: Styrelsen godkänner att inköp görs enligt offert. 

§11 Övriga frågor 

Det har framkommit information om att personer tränar i hallarna utan att ha bokat/betalat och oklart 
om de personerna är medlemmar i UBHK. Frågan utreds. 

§12 Mötet avslutas 

Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet 

 

Margit Håkansson 

Sekreterare 

 

 

 

Justeras 

 

 

Ola Engman     Susanne Granberg 


